
ZÁPIS ZE ŠKOLSKÉ RADY ZE DNE 13. 6. 2024  
  

Přítomni: Mgr. Simona Belanová, Petra Fedorová, Ing. Ivo Kantor,  

                 Mgr. Dagmar Nogová, Ing. Vít Slováček, Ing. Tomáš Fukala 

Hosté: RNDr. Tomáš Hudec 

1. Příprava voleb do nové školské rady – pedagogové, rodiče 
2. Hlasování o změně Školního řádu 
3. Informace o maturitních zkouškách  
4. Informace o přijímacím řízení  
5. Hodnocení průběžného ekonomického výsledku školy 
6. Informace o proběhlých a plánovaných akcích 
7. Projekty  

 

Ad 1)  

Členové školské rady byli informování o ustanovení volební komise pro volby nových zástupců 
do školské rady z řad pedagogů a zákonných zástupců žáků školy či zletilých žáků. Byli také 
informováni o plánovaném průběhu voleb.   

Ad 2) 

Členům školské rady byl návrh nového Školního řádu zaslán předem elektronicky k nahlédnutí, 
proběhla krátká diskuze a objasnění navrhovaných úprav ze strany ředitele škole (nový přístup 
k WI-FI připojení, používání mobilů ve škole, blokace přístupu k některým stránkám...). 

Nový Školní řád byl jednomyslně schválen všemi členy rady (6 hlasů pro schválení, 0 proti). 

Ad 3)  

Maturitní zkoušky 2023/24 proběhly bez problémů, jedna studentka neuspěla ve státní části 
maturitní zkoušky z ČJ a jedna nesložila zkoušku z profilové části ČJ. Obě budou skládat 
zkoušky v podzimním termínu. 

Krátce proběhla debata o počtu knih požadovaných při školní části maturitní zkoušky z ČJ. 

Ad 4)  

Přijímací řízení s novými studenty naší školy bylo úspěšně ukončeno. Počet přihlášek do 
prvního ročníku čtyřletého studia byl dostatečný, kapacita školy byla  naplněna. Nový systém 
přijímacího řízení nepřinesl žádné větší problémy. 



Přijímací zkoušky na vysoké škole ještě stále probíhají, nemáme tedy ještě zpětnou vazbu od 
všech studentů o jejich případném dalším studiu. 

Ad 5)  

Finančních prostředků v rozpočtu školy je v současné době jak na ohodnocení pedagogických 
pracovníků, tak na provozní výdaje školy a energie přiměřený objem, základní finanční 
požadavky by měly být uspokojeny. 

Ad 6) 

Škola se účastní velkého množství soutěží a nejrůznějších akcí, celorepublikového úspěchu 
jsme dosáhli např. v různých robotických soutěžích, úspěšní jsme byli i v dalších soutěžích: 
Eurorebus, Astronomická olympiáda, Subterra Cup atd. 

Pozitivně byl zhodnocen reprezentační ples gymnázia. 

Plánujeme adaptační kurzy pro první ročníky, sportovní kurzy a jiné.  

Škola je zapojena do projektu Erasmus+KA2, jehož je hlavním koordinátorem - projekt probíhá 

- BE DIGI, BE ECO, BE IN (Modern Technologies and Sustainable Development as the 

Key to Saving Eart) (realizace od 28. 2. 2022 do 28.2.2025) 

        

 

Zapsala: Mgr. Simona Belanová 

 

 


